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Protokół Nr 9/2011 
z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 15 lutego 2011r. 
 

 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Pani Ewa Dembek  /lista obecności 
stanowi załącznik nr 1/. Na wniosek Przewodniczącej Zarząd jednogłośnie zmienił 
porządek posiedzenia. 
 
Rozszerzono porządek o następujący punkt: 
 
1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia stawki dotacji na jednego słuchacza 
dla niepublicznych szkół i placówek oświatowo-wychowawczych przyjętej na rok 2011. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął porządek posiedzenia po zmianach. Za głosowali: E. Dembek, 
M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Pierwszym punktem porz ądku obrad było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie okre ślenia tygodniowego obowi ązkowego wymiaru godzin zaj ęć nauczycieli nie 
wymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela, na uczycieli szkół zaocznych oraz zasad 
naliczania do wymiaru godzin poszczególnych zaj ęć w kształceniu zaocznym.  
/na posiedzenie weszła Pani Ewa Kalisz – Górzkowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Zdrowia i 
Polityki Społecznej/ 
 
Pani Kalisz – Górzkowska szczegółowo omówiła projekt uchwały Rady Powiatu. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Drugim punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
trybu udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu i  zakresu kontroli prawidłowo ści 
wykorzystania dotacji udzielonych niepublicznym szk ołom o uprawnieniach szkół 
publicznych, w których realizowany jest obowi ązek szkolny lub obowi ązek nauki, 
niepublicznym szkołom o uprawnieniach szkół publicz nych, w których nie jest 
realizowany obowi ązek szkolny lub obowi ązek nauki, dla których organem prowadz ącym 
jest organ inny ni ż Powiat Nowomiejski.  
 

Pani Kalisz – Górzkowska szczegółowo omówiła projekt uchwały Rady Powiatu. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Trzecim punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia aneksu nr 4 do arkusza organizacji ro ku szkolnego 2010/2011 Zespołu 
Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mie ście Lubawskim. 
 
Pani Kalisz – Górzkowska poinformowała, że dokonano korekty aneksu /dokument został 
rozdany na posiedzeniu Zarządu/. Pani Naczelnik szczegółowo omówiła aneks do arkusza 
organizacji roku szkolnego.  
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński. 
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Czwartym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
ustalenia stawki dotacji na jednego słuchacza dla n iepublicznych szkół i placówek 
oświatowo-wychowawczych przyj ętej na rok 2011. 
 
Pani Kalisz – Górzkowska poinformowała, że Pani Skarbnik przygotowała w uzasadnieniu 
uchwały dwie propozycje stawki dotacji na jednego słuchacza. Dodała, że stawki przedstawiają 
się następująco: w powiecie działdowskim – 142,50 zł/ 1 słuchacza miesięcznie, w powiecie 
brodnickim – 76,00 zł/ 1 słuchacza miesięcznie, w powiecie ostródzkim – 151,82 zł/ 1 słuchacza 
miesięcznie, natomiast w powiecie iławskim – 47,20 zł/ 1 słuchacza miesięcznie. Pierwsza 
propozycja to przyjęcie średniej stawki wyliczonej na podstawie informacji otrzymanych od w/w 
powiatów, która wynosi 104,38 zł/ 1 słuchacza miesięcznie oraz druga propozycja to przyjęcie 
średniej stawki tylko z powiatu ostródzkiego i iławskiego, która wynosi 99,51 zł/ 1 słuchacza 
miesięcznie. 
Sekretarz zaproponował, żeby powiat ostródzki nie był brany pod uwagę, ponieważ nie jest to 
powiat ościenny. 
Pani Kalisz – Górzkowska wyjaśniła, że w tej sytuacji średnie stawki na jednego słuchacza 
przedstawiają się następująco: I propozycja – 88,57 zł (średnia z trzech powiatów), II 
propozycja – 94,85 zł (średnia z powiatu działdowskiego i iławskiego). 
Pani Starosta poprosiła o przegłosowanie propozycji stawek. 
Za I propozycją głosowały trzy osoby: Pan Buliński, Pani Trzaskalska, Pan Jabłoński. 
Za II propozycją głosowała Pani Starosta. 
W związku z powyższym przyjęto stawkę dotacji na jednego słuchacza w wysokości 88,57 zł 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński. 
 
Na posiedzenie wszedł Pan K. Wiśniewski. 
Wypowiedź poza protokołem. 
 
Piątym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiato wego w Nowym Mie ście 
Lubawskim. 
 
Pan Sekretarz poinformował, że zmiana regulaminu ma na celu uproszczenie struktury 
organizacyjnej urzędu. Dodał, że struktura w starostwie była bardzo rozbudowana. W związku z 
powyższym dokonano likwidacji samodzielnych stanowisk oraz połączenia wydziałów. Wyjaśnił, 
że obowiązki Wydziału Administracyjnego i Gospodarki Mieniem przejmuje Wydział 
Organizacyjny i Spraw Obywatelskich, Wydział Geodezji i Nieruchomości oraz Wydział 
Architektury, Budownictwa i Gospodarki Mieniem. Ponadto obowiązki Wydziału Kultury, Sportu, 
Promocji i Rozwoju, Wydziału Oświaty, Zdrowia i Polityki Społecznej oraz stanowisko ds. 
pozyskiwania funduszy pomocowych i wspierania przedsiębiorczości przejmuje Wydział 
Oświaty, Kultury i Promocji. Zlikwidowany został Referat Powiatowe Centrum Zarządzania 
Kryzysowego oraz Referat Gospodarki Mieniem. Obowiązki pełnomocnika ds. Ochrony 
Informacji Niejawnych przejmuje Pion Ochrony Informacji Niejawnych, natomiast stanowisko do 
spraw BHP i spraw kadrowych jest w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich. 
Pan Wicestarosta zaproponował, żeby dokonać  zmiany symbolu oznaczeń dokumentów w 
Wydziale Zarządzania Kryzysowego z SO na ZK. 
Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji Pana Wicestarosty. 
 
Zarząd po dokonaniu korekty jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady 
Powiatu.  Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Szóstym punktem porz ądku było rozpatrzenie wniosków Pani /wyłączenie jawności w zakresie 
danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; 
jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ oraz 
Pana /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 
2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale 
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Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ dotycz ących zarzutów wobec Dyrektora Domu Pomocy 
Społecznej w Grodzicznie. 
 
 
Pan Sekretarz wyjaśnił, że sprawa przedstawiona we wnioskach trwa już od kilku miesięcy. W 
Domu Pomocy Społecznej  w Grodzicznie była przeprowadzona kontrola, podczas której 
rozdano pracownikom ankiety z prośbą o ich anonimowe wypełnienie. Dodał, że 
poinformowano pisemnie Panią /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 
2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – 
specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/, że jeżeli w miejscu pracy dochodzi do 
mobbingu to należy zgłosić taką sprawę do Sądu Pracy. Starosta nie jest kompetentną osobą 
jeżeli chodzi  o rozpatrywanie sporów pomiędzy pracownikiem a pracodawcą. Pan Sekretarz 
wyjaśnił, że pracodawca Pani /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 
ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – 
specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/  podzielił etat tzn. w części etatu zajmuje 
się pracą w księgowości a w części organizacją czasu wolnego pensjonariuszy. Podział etatu 
związany jest z przelicznikiem  obsady kadrowej na jednego pensjonariusza (w jednostce 
współczynnik wynosi 0,411). Nadmienił, że jeżeli podany współczynnik zostanie przekroczony 
to jednostka zostanie zamknięta przez wojewodę. Dodał, że dyrektor DPS-u odpowiada za 
politykę kadrową jednostki, w związku z tym może robić przesunięcia między stanowiskami.  
Pan Sekretarz poinformował, że otrzymał wyjaśnienia Pana Januszewskiego na zarzuty 
przedstawione we wnioskach. 
Pani Starosta zaproponowała, żeby Członkowie Zarządu w najbliższym czasie odwiedzili DPS i 
zapoznali się z funkcjonowaniem placówki. 
Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji Pani Starosty. 
Pani Starosta poleciła Panu Sekretarzowi przygotowanie odpowiedzi do Pani /wyłączenie jawności 
w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 
publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/. 
Dodała, że w piśmie należy uwzględnić iż rozwiązywanie sporów pracowniczych nie należy do 
kompetencji Starosty, natomiast kwestię mobbingu Pani /wyłączenie jawności w zakresie danych 
osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność 
wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/  powinna zgłosić 
do Sądu Pracy. 
 
Wniosek Pani /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 
września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale 
Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ stanowi załącznik nr 2. 
Wniosek Pana /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 
września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale 
Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ stanowi załącznik nr 3. 
 
 
Siódmym punktem porz ądku były wolne wnioski. 
 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych wolnych wniosków. 
 
 
Protokół sporządziła:                                                                              Przewodnicząca 
 
 Ewelina Kwaśniewska                                                                             Ewa Dembek                                             
 
 
 


